

Arrow St Crochet Afghan

Measurement

Finished Size: Approx 51 x 62 ins [129.5 x 157.5 cm]

Materials

Bernat Berella 4

(Solid: 100 g/3.5 oz)

Main Color (MC)

(Rose)

10 balls

Contrast A (Natural) **5 balls**

Size 5.00 mm (U.S. H or 8)

crochet hook **or size**

needed to obtain gauge.

Gauge

13 sts and 10 rows = 4 ins [10 cm] in pat.

Instructions

With A ch 201.

1st row: (RS). 1 sc in 2nd ch from hook. 1 sc in each ch to end of ch. Ch 1. Turn. 200 sts.

2nd row: 1 sc in first sc and each sc to end of row. Join MC. Ch 3. Turn.

3rd row: Miss first st. 1 dc in next st. Miss next 3 sts. 1 tr in next st. Working **behind** tr just made, 1 dc in first missed st. 1 dc in each of next 2 missed sts. *Miss next 3 sts after tr. 1 tr in next st. Working **behind** tr just made, 1 dc in first missed st. 1 dc in each of next 2 missed sts. Rep from * to last 2 sts. 1 dc in each of last 2 sts. Ch 3. Turn.

4th row: Miss first st. 1 dc in next dc. Miss next 3 dc. 1 tr in next tr. Working in **front** of tr just made, 1 dc in first missed dc. 1 dc in each of next 2 missed dc. *Miss next 3 dc after tr. 1 tr in next tr. Working in **front** of tr just made, 1 dc in first missed dc. 1 dc in each of next 2 missed dc. Rep from * to last 2 sts. 1 dc in each of last 2 sts. Join A. Ch 1. Turn.

5th row: 1 sc in first st and each st to end of row. Ch 1. Turn.

Rows 2 to 5 inclusive form pat. Cont in pat until work from beg measures approx 50 ins [127 cm] ending on a 2nd row of pat and omitting turning ch at end of last row. Fasten off.

Edging: Join MC to any corner of afghan and work 1 row sc evenly around outer edge, working 3 sc in corners. Join with ss to first sc.

Next rnd: Working reverse sc from left to right instead of from right to left as usual, work 1 sc in each sc around outer edge of Afghan. Ss to first sc. Fasten off.

Afghan au crochet au point flêché

Dimensions

Grandeur finie: Approx 51 x 62 po [129.5 x 157.5 cm]

Fournitures

Bernat Berella 4

(Solide: 100 g/3.5 oz)

Couleur principale (CP)

(Rose)

10 balles

Couleur A (Naturel) **5 balles**

Un crochet 5.00 mm (U.S. H

ou 8) **ou la grosseur**

requisse pour obtenir la

tension.

Tension

13 m et 10 r = 4 po [10 cm] en motif.

Instructions

Avec A faire une chaînette de 201 ml.

1er r: (END DE L'OUV). 1 ms dans la 2e ml du crochet. 1 ms dans chaque ml jsq la fin de la chaînette. 1 ml.

Tourner. 200 m.

2e r: 1 ms dans 1re ms et dans chaque ms jsq la fin du r. Joindre CP. 3 ml. Tourner.

3e r: Sauter 1re m. 1 br dans m suiv. Sauter les 3 m suiv. 1 db-br dans m suiv. En trav **derrière** la db-br juste faite, 1 br dans la 1re m sautée. 1 br dans les 2 m sautées suiv. *Sauter 3 m suiv après db-br. 1 db-br dans m suiv. En trav **derrière** la db-br juste faite, 1 br dans 1re m sautée. 1 br dans les 2 m sautées suiv. Rép de * jsq 2 dern m. 1 br dans les 2 dern m. 3 ml. Tourner.

4e r: Sauter 1re m. 1 br dans br suiv. Sauter les 3 br suiv. 1 db-br dans db-br suiv. En trav **devant** la db-br juste faite, 1 br dans la 1re br sautée. 1 br dans les 2 br sautées suiv. Rép de * jsq 2 dern m. 1 br dans les 2 dern m. Joindre A. 1 ml. Tourner.

5e r: 1 ms dans 1re m et dans chaque m jsq la fin du r. 1 ml. Tourner.

Du 2e au 5e r inclusivement forment le motif.

Cont en motif jsq ce que l'ouv mesure du début approx 50 po [127 cm] en fin avec le 2e r du motif en omettant la ch pour tourner à la fin du dern r. Briser le fil.

Bordure: Joindre CP dans un coin de l'afghan et répartir 1 r de ms sur le bord extérieur en trav 3 ms dans les coins. Joindre avec